
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-121452 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid Geert Mos 

Fractie D66 

Onderwerp Raadsvragen D66 Project IBOR (Integraal Beheer Openbare 

Ruimte) 

Datum waarop de vraag is gesteld 8 januari 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

In 2015 werd de raad geinformeerd over de aanzetten tot project IBOR (Integraal Beheer Openbare 

Ruimte). Daarmee werd m.n. een planmatige en professionele vorm van beheer beoogd, met 

bewonersparticipatie en een wijkgerichte aanpak. Sedertdien is de raad enige malen geinformeerd 

over voortgang en vertragingen daarbij. Ons ontbreekt het overzicht op het (actuele) verloop van 

het project, op tot nu toe bereikte resultaten en op welke wijze voldaan is aan de eerder 

aangegeven betrokkenheid van de raad bij deze in meer dan een opzicht belangrijke ontwikkeling. 

 

In een informatienota van 26 mei 2015 wordt vermeld dat de raad drie maal aan de beurt komt bij 

de ontwikkeling van het project. De derde maal zou zijn bij het vaststellen van het beleidsplan, 

destijds voorzien voor december 2015. 

In een informatienota van 14 september 2016 (ook gepresenteerd in de cie Ruimte) is sprake van 

het starten van een pilot (Ganker in Nibbixwoud) en het maken van een uitvoeringsprogramma 2017-

2019 dat in december 2017 aan de raad zou worden voorgelegd ter vaststelling. 

In de reactie van het college op het RKC-rapport over groenbeheer wordt nog vermeld, dat voor 

ontwikkelingen in het kader van IBOR dmv aparte voorstellen zonodig middelen zouden worden 

gevraagd. 

Mogelijk is daarna op andere momenten nog gecommuniceerd over IBOR, maar de zoekfunctie in 

iBabs gaf daarbij niets aan. 

Recent werd in contacten door de organisatie gesteld dat er een relatie zou zijn tussen IBOR en het 

rvs van 1 november 2018 over de Looptijd Beheerplannen Kapitaalgoederen. In de opsomming in dit 

voorstel wordt het IBOR echter niet genoemd. 

 

1.  Welke concrete resultaten heeft (de voorbereiding van) het IBOR tot op heden heeft 

opgeleverd? 

antwoord   

 



 

 

2.  Hoe ziet de verdere planning van IBOR er uit? 

antwoord   

 

3.  Op welke wijze en wanneer is/wordt de raad bij IBOR betrokken, in het licht van wat 

daarover eerder in het vooruitzicht is gesteld? 

 

antwoord   

 

4.  Is er een relatie tussen IBOR en de looptijd beheerplannen kapitaalgoederen? Zoja, 

welke? 

 

antwoord   

 


